

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

黎文傑獎學金
Lai Man Kit Scholarship

目的 Aim

此獎項由聯合書院校友黎文傑先生捐資成立，旨在資助有經濟困難的聯合書院本科生，鼓勵他們專心學習並積極參與書院活動，發展個人才能。

This award was established through a generous donation of Mr. Lai Man Kit, an alumnus of United College. It aims at supporting UC students with financial difficulties, allowing them to concentrate on their studies and actively participate in the College activities to continue their personal development.

獎額及獎金 Quota and Amount

獎額四名，每名港幣\$10,000 元。

There are 4 awards, in the amount of HK\$10,000 each.

申請資格 Eligibility

1. 聯合書院有經濟困難的全日制本科生均可申請。申請人必須遞交相關的證明文件。
Full-time undergraduate students of United College who have financial difficulties are eligible to apply. Applicants must provide the necessary supporting documents.
2. 申請人只能於在學期間獲得一次獎學金機會。
Applicants can only receive a scholarship once during their period of study.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人的經濟狀況和需要。如突然遇上經濟困難，並因而影響其學業和生活的申請人為優先考慮。如申請人數眾多，會以申請人的學術成績作考慮。
The primary criterion for selection is the applicant's financial status and need. Priority will be given to the applicants who are facing unforeseen financial emergencies that may disrupt their studies and livings. If there are many applicants, academic performance will be considered.
2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。獲獎名單由書院獎學金委員會確定。
Applications will be vetted by a panel appointed by the College's Scholarships and Student Finance Committee. Nominations will be endorsed by the College's Scholarships and Student Finance Committee.

申請辦法 Application

請於 2024 年 10 月 22 日至 11 月 8 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網上表格 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13695980> 申請。

Please apply via the United College online form <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13695980> the period from 22 October to 5:30pm on 8 November 2024.